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核心竞争力——止血新材料
Core competence - new materials for hemostasis

                         ，
工厂座落于浙江温州海洋经济发展示范区占地 350 亩，总投资 21.6 亿元，是一家集急救产品研发、

        经过军地医学专家 7 年的艰苦攻关， 2018 年首创出应对弹道贯穿伤、爆炸伤、严重意外伤等大

血管极端出血的急救止血新材料，获得国家发明专利、国际发明专利，填补国内空白。

破解弹道贯穿伤、爆炸伤、严重意外伤害等平战时
大血管极端出血的快速安全止血救治难题

   名 称                 规 格                包装形式           图 片

80×60×8mm

40×30×8mm

Φ18×8mm

1  片 / 袋 
 (1pcs/bag)

1  片 / 袋 
 (1pcs/bag)

5  片 / 袋  
(5pcs/bag)

止血海绵
（民用 / 警用 / 消防救援）

Hemostatic sponge

(Civil/police/Fire Rescue)

止血海绵
（警用 / 消防救援）

Hemostatic sponge

(police/Fire Rescue)

40×30×8mm

60×40×8mm

30×30×8mm

25×25×8mm

20×20×8mm

80×60×8mm

120×80×8mm

Φ28×8mm

1  片 / 袋
(1pcs/bag)

3  片 / 袋
 (3pcs/bag)

Φ18×8mm
5  片 / 袋

 (5pcs/bag)

止血海绵系列
Hemostatic sponge series

民用包装

消防 / 警用包装

止血海绵模块包
（警用 / 消防救援）

Hemostatic sponge

(police/Fire Rescue)

   Name          Specification        Pkg. Form        Picture
生产、销售于一体的综合性高科技企业，为客户提供院前“白金十分钟自救互救”的综合解决方案。



消防员专用包 -B
Firefighter Special Bag-B

包扎固定模块

止血模块

烧伤模块

外挂止血带

通气抢救模块

消防微站专用包

型 号  (Model) ： XLJ-2XF01B

规 格（ Size ）： 22*10*18cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  专为执勤人员量身打造，集止血、烧伤处理、通气

   辅助与包扎多功能于一体，满足伤员紧急救治；

*  包体采用磁性搭扣，实现“快拉快取”，第一时间急救。
* Tailor-made for personnel on duty, this emergency kit integrates multiple functions including hemostasis, burn treatment, 

  ventilation assistance, and bandaging, meeting the urgent medical needs of the injured;

* The bag adopts magnetic buckles for quick opening and access, facilitating immediate first aid.. 

场 景（ Scenario ）：

消防员、警员执勤、训练、执行任务时，建议腰间悬挂急救包，便于迅速应对紧急情况。
It is recommended that firefighters and police officers hang first aid kits on their waists during patrol, training, and mission

 execution, to facilitate rapid response in emergency situations.

型 号  (Model) ： XLJ-2XFWZ02

规 格（ Size ）： 28cm*20cm*12cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  应对伤害，消防微站的急救包都能提供及时、有效的急救措施，保障生命，维护公共安全。
* In response to injuries, the first-aid kit at the fire microstation can provide timely and effective emergency measures to 

  protect lives and maintain public safety.

场 景（ Scenario ）：

放置消防微站内，可为消防员及其他人员提供迅速、便捷的急救装备。
Placed within fire microstations, they can provide firefighters and other personnel with rapid and convenient emergency equipment..

Fire Microstation Special Bag
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消防员专用包 -A
Firefighter Special Bag-A

型 号  (Model) ： XLJ-2XF01A

规 格（ Size ）： 18*16*6cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  专为执勤人员量身打造，集止血、烧伤处理、通气

   辅助与包扎多功能于一体，满足伤员紧急救治；

*  功能齐全、小巧轻便，止血带外挂，第一时间紧急救治。

* Tailor-made for personnel on duty, this emergency kit integrates multiple functions including hemostasis, burn treatment, 

  ventilation assistance, and bandaging, meeting the urgent medical needs of the injured;

* The first-aid kit at the fire micro-station is fully functional and compactly designed for easy portability. With an externally 

  attached tourniquet, it enables immediate emergency treatment at the first moment."

场 景（ Scenario ）：

消防员、警员执勤、训练、执行任务时，建议腰间悬挂急救包，便于迅速应对紧急情况。
It is recommended that firefighters and police officers hang first aid kits on their waists during patrol, training, and mission

 execution, to facilitate rapid response in emergency situations.

急救包—
消防系列
First-aid Kit 

Fire Series



型 号  (Model) ： XLJ-2XFZW05B

规 格（ Size ）： 44.5*29*43cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

AED+ 创伤急救背囊
AED+ trauma backpack

* 消防、警用、公园、社区等场所。
*  fire, police, parks, communities and other places.

头部固定器
Head retainer

简易式水基灭火器
Water-based fire extinguisher

380ml
软担架

Soft stretcher
选配产品 :
Optional products:

视频教学

一键呼救

模块图解
Modular Diagram      包 扎 模 块

Bandaging  Module

一键呼救

模 块 化 设 计
M o d u l a r   D e s i g n

分类清晰 快拉快找
The categories are clear. Pull and find

便于第一现场紧急救治时，第一时间快速拿取

所需的急救产品进行急救处理。

To facilitate the first scene of emergency treatment, 

the first time to quickly take the required first aid 

products for first aid treatment.

药品模块

止血模块

包扎模块

通气模块

烧伤模块

简易操作指南
A E D  除 颤 仪
AED defibrillator

* AED 除颤仪与急救包结合，形成一个移动的生命急救站，可对危及生命的出血、通气、心脏

骤停者等紧急伤 / 病情进行临时紧急救治，挽救生命。

*  适用于多人小组使用，模块清晰，专业水平高，可以大大提高救治时间和效果。
* The AED defibrillator combined with a first aid kit forms a mobile life-saving station, capable of providing temporary 

emergency treatment for life-threatening conditions such as bleeding, airway obstruction, and cardiac arrest, saving lives.

* Suitable for use by multiple-person groups, with clear modules and a high level of professionalism, significantly improving 

treatment time and effectiveness

场  景（ Scenario ）：用于消防、救援队等出勤单位随车携带或医疗队员背负，便于随时使用

。

Used by fire, rescue, and other emergency response units, this equipment can be carried on vehicles or by medical team 

型 号  (Model) ： XLJ-3ZNG02XFA

规 格（ Size ）：

柜体  (Cabinet ) :165*60cm*40cm

包体  (Bag): 37*26*16.5cm

颜 色（ Color ）：

材质（ Material ）：冷扎板 /Cold Rolled Plate

用 途（ Use ）：

*  电子屏培训学习，模块化分层设计，开门报警。

*  适用于心梗、大出血、烫伤等各种创伤急救，

  快速拿取救治。

*  适用于 4-10 人同时救治，摆放在人群密集区域的明显位置。

* Electronic screen training, modular layered design, open door alarm.

* Suitable for myocardial infarction, massive bleeding and other trauma first aid, quick access to treatment.

* Designed for simultaneous treatment of 4-10 individuals, placed in prominent locations in densely populated areas.

场 景（ Scenario ）

消防站生命急救柜
Fire Station Life-Saving Cabinet

用 途（ Use ） : 
止 血 模 块
Hemostasis Module

止 血 模 块
Hemostasis Module

Hemostasis 
Module

Bandaging 
 Module

Ventilation 
Module

Burn 
Module

Drug 
Module

烧伤模块
B u r n   M o d u l e

烧伤模块
B u r n   M o d u l e

通 气 模 块
Ventilation Module



型 号  (Model) ： XLJ-2JCGR01B

规 格（ Size ）： 20*18*13cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :   警务人员在执勤、训练、处理突发事件时，

一旦自己或群众受伤，能够及时地进行紧急止血、包扎

等急救措施，为伤员送往医院抢救奠定良好的基础。

When police officers are on duty, training and dealing with emergencies, once they or the masses are injured, 

they can promptly carry out emergency hemostasis and bandagingAnd other first aid measures for the wounded

 to the hospital to lay a good foundation for rescue.

场 景（ Scenario ）：高危警种（特警、缉毒警等）执勤必备：腰间急救包，守护生命安全线。
High-risk police (special police, anti-drug police, etc.) duty essential: waist first aid kit, guard life safety line.

 车载急救包 03 

型 号  (Model) ： XLJ-2JDJC03

规 格（ Size ）： 26*13.5*19cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  专门用于治疗创伤和刺伤以及其他危及生命的外伤出血的紧急救治；

*  满足 3-5 人紧急救治 , 可悬挂在车辆头枕上。

* Emergency kits specifically designed to treat trauma and stab wounds and other life-threatening injuries,

* Emergency treatment for 3-5people,It can be mounted on the headrest of the vehicle.

场 景（ Scenario ）：

专为出勤车辆设计，可方便悬挂于车辆头枕上。

Specifically designed for field vehicles, it can be easily hung on the headrest.

Car first aid kit 03警用个人包 -A
Police Special Bag-A

型 号  (Model) ： XLJ-2JCGR01A

规 格（ Size ）： 21*19*11cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :  警务人员在执勤、训练、处理突发事件时，

一旦自己或群众受伤，能够及时地进行紧急止血、包扎

等急救措施，为伤员送往医院抢救奠定良好的基础。

When police officers are on duty, training and dealing with emergencies, once they or the masses are injured, 

they can promptly carry out emergency hemostasis and bandagingAnd other first aid measures for the wounded

 to the hospital to lay a good foundation for rescue.

场 景（ Scenario ）：公安系统人员执勤期间配备，挂于腰间。
Public security system personnel are equipped during duty, hanging on the waist.

急救包—
警用系列
First-aid Kit 

Police SeriesPolice SeriesPolice Series

警用个人包 -B
Police Special Bag-B



型 号  (Model) ： XLJ-2JCZW05

规 格（ Size ）： 37*29*13.5cm

颜 色（ Color ）：

材质（ Material ）：优质牛津布

警用战位小组包 -A
Police position Team Package -A

办事厅 / 所生命急救柜
Life aid cabinet in the office

小组作战必备
Necessary for group operations

快速急救  一包搞定
Quick first aid package

包内主要组件可治疗危急生命的大出血、严重
撕裂伤及气道阻塞辅助处理。

The main components in the package can treat 

life-threatening bleeding, severe lacerations and assist 

with airway obstruction.

用 途（ Use ） : 

* 专业为高风险和高强度的警察设计，为小组（ 5-8 人）出勤过程中，任何成员或民众可能受

伤，急救包可以提供及时和有效的援助，挽救生命并减少伤害的严重程度。

* Designed specifically for police officers facing high risk and demanding situations, For the team (5-8 people) during the 

duty process ， ensuring that any team member or member of the public who may be injured can receive prompt and 

effective assistance. The emergency kit can save lives and mitigate the severity of injuries.

场 景（ Scenario ）：

*   用于特种警察行动，如紧急救援、缉毒、突出、搜捕、反恐行动等；

*   用于公共秩序事件控制、自然灾害救援等，可随车携带或医疗队员背负。

* For use during specialized police operations such as emergency rescue, drug interdiction, breach operations, search and 

capture, counter-terrorism activities, etc.;

* For public order event control, natural disaster relief, etc.; can be carried in vehicles or by medical personnel.members for 

型 号  (Model) ： XLJ-2JCZW05

规 格（ Size ）： 28*16.5*40cm  

颜 色（ Color ）：

材质（ Material ）：优质牛津布

型 号  (Model) ： XLJ-3ZNG02CJA

规 格（ Size ）： 165*60cm*40cm

颜 色（ Color ）：

材质（ Material ）：冷扎板 /Cold Rolled Plate

用 途（ Use ） : 

*  电子屏培训学习，模块化分层设计，快速拿取，开门报警；

*  适用于心梗、大出血等各种紧急情况急救；

*  同时满足 3-5 人临时紧急医疗处理。

- Electronic display for training and instruction, modular and tiered design for rapid access, with a door opening alarm system;

- Suitable for emergency first aid in cases such as heart attacks, severe bleeding, and other urgent scenarios;

- Capable of accommodating 3-5 individuals for temporary emergency medical treatment.

场 景（ Scenario ） :

*  警察局或执法机构大厅的明显位置，为进出的执法人员和到访的民众提供紧急医疗设备。

警用战位小组包 -B
Police position Team Package -B

● AED 除颤仪 ( 选配 )

● 软担架

● 公共急救包

● 颈托固定器



生命急救——经典款

规 格（ Size ）： 15*22*6.5cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

包 装（ packaging ） :  单包  Single package/ 礼品装  Gift outfit

用 途（ Use ） :

*  在意外受伤时，能快速提供紧急临时救护，包括止血、通气等急救措施，确保家庭健康与安全。
* In case of accidental injury, it can quickly provide emergency temporary rescue, including hemostasis, ventilation and other 

   first aid measures to ensure family health and safety.

场 景（ Scenario ）：

礼品赠送、企业配备、车载配备或日常家庭储备。
Gift giving, corporate equipment, car equipment or daily household storage.

Life First Aid - classic

生命急救——标准款

规 格（ Size ）： 13*20*6cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

包 装（ packaging ） :  单包  Single package/ 礼品装  Gift outfit

用 途（ Use ） :

*  日常受到意外伤害时，需紧急临时救护的一种精准配置

  的急救产品。

*  满足紧急止血、通气辅助等临时急，同时，也配备了急救求生的用品。

*  A precisely-configured first-aid product for emergency temporary rescue when daily accidental injuries are required.

*   Meet the emergency hemostasis, ventilation assistance and other temporary emergency, at the same time, also equipped

      with first aid survival supplies

场 景（ Scenario ）：

日常出行必备，车载便携，家庭储备必备，旅行便携，多场景使用。
Daily travel essential, car portable, family reserve essential, travel portable, multi-scene use.

Life first aid - Standard

包装 1 （ Package 1 ）：单包  Single package

生命急救——便携款（商旅）
Life First Aid - Portable (Business Travel)

包装 2 （ Package2 ）：礼品装  Gift outfit

规 格（ Size ）： 12*17*6cm                              颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

* 一种随身携带的专业止血急救产品，遇到紧急创伤时，可立马进行止血、包扎紧急救护，

也可满足日常擦伤、烫伤等需求。

*The utility model is a portable professional hemostatic first aid product, which can immediately stop bleeding and bandage

 emergency rescue when encountering emergency trauma, and can also meet the needs of daily scrapes, burns and so on.

场 景（ Scenario ）：

日常商旅携带、可放在车里、行李箱，或悬挂背包上等场景。
Daily business trips carry, can be placed in the car, suitcase, or suspension backpack and other scenarios.

急救包—
家庭守护系列
First-aid Kit 

Family Guardian Series



Car First Aid Kit Type— A
车载急救包— A 款

型 号  (Model) ： XLJ-2ZXTJ01

规 格（ Size ）： 19*14.5*10cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  用于处理交通事故、伤害及其他紧急情况下的创伤伤口，

尤其是在等待急救人员到达前的关键时刻，可以有效地控制

大出血、擦伤等情况。

* It is used to deal with trauma wounds in traffic accidents, injuries and other emergency situations, especially at the critical 

moment before waiting for the arrival of emergency personnel, which can effectively control heavy bleeding, bruising and 

other situations.

场 景（ Scenario ）：

私家车、网约车、警车等场景。
Private cars, online car-hailing ，  police cars and other scenes.

车载急救包— C 款
Car first aid kit type— C

Car First Aid Kit Type— B 

车载急救包— B 款

型 号  (Model) ： XLJ-2CZGJ02

规 格（ Size ）： 28*21*15cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  用于提供快速、有效的应急救援措施，特别是在发生交通事故、突发伤害事件或任何可能导

   致人员受伤的紧急情况下，可进行大出血、骨折和扭伤、擦伤、晕倒等紧急处理。

*  It is to provide rapid and effective emergency rescue measures, especially in the case of traffic accidents, sudden injuries 

   or any emergency situation that may lead to injuries, can be carried out heavy bleeding, fractures and sprains, bruises, 

   fainting and other emergency treatment.

场 景（ Scenario ）：

市内交通工具，如公交车、校车、大巴以及 7 座以上的公务用车等 7 人以上的车辆。
City transport, such as buses, school buses, buses and official vehicles with more than 7 seats.

型 号  (Model) ： XLJ-2CZGH02

规 格（ Size ）： 25*17*14cm

颜 色（ Color ）：

材质（ material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  用于应对交通、日常意外发生事应对伤害，内含灭火器可辅助应对突如其来的火灾。
* It is used to deal with traffic and daily accidents to deal with injuries, and contains fire extinguishers to assist in dealing

   with sudden fires.

场 景（ Scenario ）：

私家车、工程车、市政作业车等 5 人以下的车辆。
Private cars, engineering vehicles, municipal operation vehicles and other vehicles with less than 5 people.

急救包—
安全生产系列
First-aid Kit 

Safety Production Series



Customized for car companies 

车 企 定 制 款

型 号  (Model) ： XLJ-2CZGH02A

规 格（ Size ）： 25*17*14cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  为了满足紧急医疗救援需求而配品牌汽车内的一种安全配件。

*  应对车辆在行驶过程中可能遇到的各种小型医疗紧急情况，如轻微碰撞、乘客突发病痛、

   小伤口处理等。
* A safety accessory fitted in a vehicle for emergency medical assistance.

* Deal with all kinds of minor medical emergencies that may be encountered in the course of the vehicle, such as minor

   collisions, passenger sudden pain, minor wound treatment, etc.

场 景（ Scenario ）：

各大汽车品牌车载急救包定制。
Major car brands car first aid kit customization.

Car First Aid Kit Type D 
车载急救包 D 款

型 号  (Model) ： XLJ-2CZDB05

规 格（ Size ）： 20*30*6cm( 底包 )

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  考虑大巴往往承载较多乘客且可能行驶在城市外或偏远地区，这类包设计在保障乘客应对

   各类紧急医疗需求上更为全面和专业。如大面积创伤急救、心脏急救应对、窒息急救、骨

   折和扭伤应对等，以确保在发生紧急情况时，能有效进行初步处理。
* In response to injuries, the first-aid kit at the fire microstation can provide timely and effective emergency measures to 

  protect lives and maintain public safety.

场 景（ Scenario ）：

22 座以上的城际大巴、长途大巴、旅游大巴等车辆。
Placed within fire microstations, they can provide firefighters and other personnel with rapid and convenient emergency equipment..

AED 除颤仪（选配）

Comprehensive emergency backpack-M

Comprehensive emergency backpack-L

 综合急救背囊—  M

综合急救背囊 -L

型 号  (Model) ： XLJ-2JZB05        规 格（ Size ）： 42*44*28cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  专为安全生产领域可能遇到的各种紧急情况，为救援人员提供全面、便捷的急救解决方案，

内含快速止血、伤口处理、包扎固定等多用使用，最大程度地减少意外带来的伤害和损失；

*  满足 5-8 人同时救治。

* Designed specifically for various emergency situations that may be encountered in the field of safety production, the 

comprehensive emergency medical backpack provides rescuers with a comprehensive and convenient emergency

 solution, including functions such as rapid hemostasis, wound treatment, bandaging, and immobilization, etc., to 

minimize the harm and loss caused by accidents.

* Meet the demand of rescuing 5-8 people simultaneously.

场 景（ Scenario ）：

建筑工地、电力、工矿、化工等领域。Construction site, electricity, mining, chemical industry, etc.

型 号  (Model) ： XLJ-2JZB15         规 格（ Size ）： 40*54*28cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  专为安全生产领域可能遇到的各种紧急情况，为救援人员提供全面、便捷的急救解决方案，

内含快速止血、伤口处理、包扎固定等多用使用，最大程度地减少意外带来的伤害和损失；

*  满足 10-15 人同时救治。

* Designed specifically for various emergency situations that may be encountered in the field of safety production, the 

comprehensive emergency medical backpack provides rescuers with a comprehensive and convenient emergency

 solution, including functions such as rapid hemostasis, wound treatment, bandaging, and immobilization, etc., to 

minimize the harm and loss caused by accidents.

* Meet the demand of rescuing 10-15people simultaneously.

场 景（ Scenario ）：

建筑工地、电力、工矿、化工等领域。Construction site, electricity, mining, chemical industry, etc.
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专业医疗急救背囊

型 号  (Model) ： XLJ-2ZHB08

规 格（ Size ）： 51*35*21cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  一种装载了各类急救用品和器材的背包，用于现场突发公共应急救援。

   主要配备创伤止血、通气、输液、包扎固定等模块。

*The utility model relates to a backpack loaded with various first-aid supplies and equipment, which is used for on-site public

 emergency rescue. It is mainly equipped with wound hemostasis, ventilation, transfusion, bandaging and fixing modules.

场 景（ Scenario ）：

救援队中的专业医疗人员配备，灾难现场迅速处理紧急情况。
Professional medical personnel in rescue teams are equipped to deal with emergencies quickly at disaster sites.

Comprehensive first aid kit

综合急救箱
Personal first aid kit for work

作业个人急救包

型 号  (Model) ： XLJ-2GR01

规 格（ Size ）： 18.5*14.5*5cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：优质牛津布 /Oxford cloth

用 途（ Use ） :

*  专为因工作性质、活动环境等因素而面临更大风险的特殊群体设计；

*  产品功能齐全、小巧轻便，随身携带，第一时间紧急救治。

* Designed for special groups facing greater risks due to the nature of work, activity environment and other factors;

* The product is fully functional, small and light, portable, the first time emergency treatment.

场 景（ Scenario ）：

高危职业人士（如建筑工人、矿工） \ 户外探险爱好者等，配备腰间或挂在背包上。
High-risk professionals (such as construction workers, miners) \ outdoor adventure enthusiasts, etc., equipped with waist or

 hanging on the backpack.

型 号  (Model) ： XLJ-2JZX05

规 格（ Size ）： 48.5*35*20cm

颜 色（ Color ）：银白色

材 质（ Material ）：铝合金

用 途（ Use ） :

*  一种包含多种急救用品和设备的专业医疗箱，包括创伤处理、心肺复苏、骨折固定、烧伤和

眼部损伤处理等，为伤者提供临时的急救处理。
* A specialized medical kit containing a variety of first aid supplies and equipment, including trauma treatment, cardiopulmonary

 resuscitation, fracture fixation, burns, and Eye injury treatment, etc., to provide temporary first aid treatment for the injured.

场 景（ Scenario ）：

企业和工厂、灾害和紧急救援现场、学校等场所。
Businesses and factories, disaster and emergency rescue sites, schools and other places.

Wall box
壁挂箱

型 号  (Model) ： XLJ-2BGX02A

规 格（ Size ）： 36*24*6.4cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：冷扎板 /Cold Rolled Plate

用 途（ Use ） :

*  它可以方便地安装在墙面上，易于使用和识别， 配备了创伤止血、擦伤、防护等用品，

   以帮助快速响应各种意外伤害和紧急情况。
* It can be conveniently installed on the wall, easy to use and identify, equipped with trauma hemostatic, abrasion, protection

   and other supplies to help quickly respond to a variety of accidental injuries and emergency situations.

场 景（ Scenario ）：

校园楼层、教育机构、实验室、工厂车间、社区等。
Campus floors, educational institutions, laboratories, factory floors, communities, etc.



生命急救柜 -A 款
Life-saving Emergency Cabinet – A

生命急救柜 -B 款
Life-saving Emergency Cabinet – B

规 格（ Size ）： 150*55*40cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：冷扎板 /Cold Rolled Plate

用 途（ Use ） :

*  适用于 4-10 人同时紧急救治，模块化设计，功能齐全。

*  具备止血、通气、包扎固定等模块，满足伤员紧急自救互救。

*  紧急情况下，一拉警报响起，分层设计，快速拿取救治。

*  摆放在人群密集区域的明显位置。
* Suitable for emergency treatment of 4-10 people at the same time, with a modular 

   design and full functionality.

* With hemostasis, ventilation, binding and other modules, to meet the emergency 

* self-rescue and mutual rescue of the wounded.

场 景（ Scenario ）：

*   建筑工地、矿区、工厂等安全生产场所。
It is recommended that firefighters and police officers hang first aid kits on their waists during patrol, training, and mission

 execution, to facilitate rapid response in emergency situations.

型号及配置：

● 综合急救背囊 -M
Comprehensive First Aid

 Backpack - M

综合急救背囊 -M
Comprehensive First Aid

 Backpack - M

● 综合急救背囊 -L
Comprehensive First Aid  Backpack - L

● 综合急救背囊 -M
Comprehensive First Aid  Backpack - M

● 综合急救背囊 -M
Comprehensive First Aid  Backpack - M

● 公共急救包
Public First Aid Kit

    型号（ Model) ：

XLJ-2JZB05 

    型号（ Model) ：

XLJ-2JZB15  

● 综合急救背囊 -L
Comprehensive First Aid

 Backpack - L

生命急救柜 -A 款

Life-saving Emergency

 Cabinet – A

尺寸（ size ）： 40*54*28cm

尺寸（ size ）： 42*44*28cm 尺寸（ size ）： 42*44*28cm

规 格（ Size ）： 165*60*40cm

颜 色（ Color ）：

材 质（ Material ）：冷扎板 /Cold Rolled Plate

用 途（ Use ） : 

*  电子屏培训学习，模块化分层设计，快速拿取，开门报警；

*  适用于心梗、大出血等各种紧急情况急救；

*  同时满足 3-10 人临时紧急医疗处理。

- Electronic display for training and instruction, modular and tiered design for rapid 

  access, with a door opening alarm system;

-Capable of providing temporary emergency medical care for 3-5 individuals.

- Capable of accommodating 3-5 individuals for temporary emergency medical treatment.

场 景（ Scenario ） :

*  安全生产单位、校园、公园、消防、警用、老人社区等场所。
Workplaces with safety production requirements, schools, parks, fire departments, police departments, elderly communities, 

and other such venues.

型号及配置：

型号（ Model) ：

XLJ-2JZB05  

型号（ Model) ：
iAED-S2PE

选配，
根据客户所需

品牌供货

型号（ Model) ：

XLJ-3ZNG02BG

生命急救柜 -B 款

Life-saving Emergency

 Cabinet – B  公共急救包
Public First Aid Kit

尺寸 (size) ： 37*26*16cm



公共急救包
Public First Aid Kit

生命急救柜 -C 款
Life-saving Emergency Cabinet – C

型 号  (Model) ： XLJ-3ZNG02CG                      规 格（ Size ）： 175*65*40cm

颜 色（ Color ）：                                            材 质（ Material ）：冷扎板 /Cold Rolled Plate

用 途（ Use ） : 

*  电子屏培训学习，模块化分层设计，快速拿取，开门报警；

*  适用于心梗、大出血等各种紧急情况急救；

*  同时满足 3-5 人临时紧急医疗处理。

- Electronic display for training and instruction, modular and tiered design for rapid access, with a door opening alarm system;

- Suitable for emergency first aid in cases such as heart attacks, severe bleeding, and other urgent scenarios;

- Capable of accommodating 3-5 individuals for temporary emergency medical treatment.

场 景（ Scenario ） :

*   市政大厅、大型社区、文化场馆、景区等场所。

*   机场、动车站、公园、商场等公共场所。

* Municipal halls, large communities, cultural venues, tourist attractions, and other locations.

* Airports, high-speed train stations, parks, shopping centers, and other public places.* Airports, high-speed train stations, parks, shopping centers, and other public places.

多媒体交互屏
Multimedia interactive screen

120 一键达
Emergency call

一层

二层

AED 除颤仪
iAED-S2PE

成果资质
Result Qualification

科技成果 /FDA 认证
Scientific and technological achievements 

& FDA certification

国家发明专
National invention patent

International invention patent

(France, Brazil, India, Russia, Malaysia, South Africa)

利 国际发明专利
（欧洲法国、巴西、印度、俄罗斯、马来西亚、南非等 ）

Patent achievement

专利成果
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